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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro legislativu, veřejnou správu 

a transparentnost  ZHMP  
 

ZÁPIS z 5. jednání 
Výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

konaného dne 7. 9. 2023 ve 14:00 hod. 
Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr. Kateřina Arnotová, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Mgr. Ondřej Lněnička, p. Apolena Ondráčková, LL.M., 

Mgr. Bara Soukup, JUDr. Jana Nowaková Těmínová, p. Martin Tománek, JUDr. Adrián Radošinský 
Omluveni: Mgr. Ondřej Dušek, JUDr. Jaroslav Král, Ing. Patrik Nacher, Mgr. Barbora Rázga, JUDr. Tomáš Havel, 

Ph.D., tajemník Výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 
Hosté: podle prezenční listiny  
Jednání řídila: Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně Výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

(dále jen „předsedkyně výboru“)      
 

Text zahájení: 

Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně výboru, přivítala přítomné členy a hosty na 5. řádném jednání Výboru 
pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP (dále jen „výbor pro legislativu ZHMP“) v aktuálním volebním 
období. Konstatovala, že výbor pro legislativu ZHMP je usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Předsedkyně výboru 
omluvila neúčast Mgr. Adama Zábranského. 

 

Schválený program: 
 

Bod Tisk Materiál Předkládá Přizvaní 

1. T-VLSV-0016 Program jednání, zápis z předchozího zasedání 
a určení ověřovatele zápisu 

Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 

 

2. T-VLSV-0017 
 

Připojení městských částí hl. m. Prahy 
k Milostivému podzimu 2023 

Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 

radní Mgr. Adam 
Zábranský 

3. T-VLSV-0018 
 

Informace o používání aplikace Cityvizor 
příspěvkovými organizacemi zřízenými hlavním 
městem Prahou 

Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 

radní Mgr. Adam 
Zábranský 

4. T-VLSV-0019 Informace o koaličním jednání k obecně závazné 
vyhlášce hl. m. Prahy, kterou se vymezují 
podmínky provozování hazardních her na území 
hl. m. Prahy 

Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 

 

5. T-VLSV-0020 
 

Informace o situaci s řešením stížností na hluk 
z veřejných hudebních produkcí 

Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 

 

6. T-VLSV-0021 Různé Mgr. Kateřina Arnotová, 
předsedkyně výboru 
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K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, zápis z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Předsedkyně výboru nejprve požádala o schválení zápisu ze 4. jednání výboru pro legislativu ZHMP. Nikdo neměl 
námitky. K programu jednání nikdo neuplatnil další návrhy ani připomínky. 
 
Ověřovatelkou zápisu z tohoto jednání byla určena p. Apolena Ondráčková, LL.M. 

Usnesení č. 17 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1. program 5. jednání výboru pro legislativu ZHMP, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

2. zápis ze 4. jednání výboru pro legislativu ZHMP ze dne 15. 6. 2023, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

2. Připojení městských částí hl. m. Prahy k Milostivému podzimu 2023  

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Předsedkyně výboru informovala o Milostivém podzimu 2023 s tím, že bude zapojeno asi 10 městských částí. 
Dále sdělila, že návrh ve věci Milostivého podzimu 2023 bude schvalovat zastupitelstvo hlavního města Prahy. 
Připomínky k tomuto bodu nebyly uplatněny. 

Usnesení č. 18 

         Výbor pro legislativu ZHMP 

I .  b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci týkající se Milostivého podzimu 2023 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

3. Informace o používání aplikace Cityvizor příspěvkovými organizacemi zřízenými hlavním městem Prahou 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Předsedkyně výboru sdělila, že v aplikaci Cityvizor jsou nyní všechny příspěvkové organizace hlavního města Prahy. 
V aplikaci je možné prohlížet náklady a výnosy příspěvkových organizací až do úrovně faktur. Připomínky k tomuto 
bodu nebyly uplatněny. 

 

4.     Informace o koaličním jednání k obecně závazné vyhlášce hl. m. Prahy, kterou se vymezují podmínky provozování 
hazardních her na území hl. m. Prahy 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 

Předsedkyně výboru informovala, že na koaličním jednání byly představeny 3 varianty postupu, přičemž byla zvolena 
varianta č. 3, pro kterou byla většina. Pro zastupitelský klub Piráti přicházela do úvahy i varianta č. 1. Mgr. Adam 



 

TED 8.5.0.6 Strana 3 
 

Zábranský zadal ředitelce odboru daní, poplatků a cen JUDr. Soně Thuriové úkol vytvořit novou obecně závaznou 
vyhlášku. JUDr. Thuriová navrhla nejprve sepsání tezí s vymezením oblastí, kde je možné provozovat živé hry. 
Teze by byly představeny na přespříštím jednání výboru pro legislativu ZHMP. Dále předsedkyně výboru informovala, 
že na koaličním jednání Mgr. Portlík navrhl čtvrtou variantu řešení problematiky, podle které by se nepočítalo se 
zákazem technických her. Tato varianta byla pouze předložena, nebylo o ní jednáno. Předsedkyně výboru doplnila, 
že technická hra by byla zakázaná tak, jak je upraveno v nyní účinné obecně závazné vyhlášce.  

Mgr. Lněnička poukázal na skutečnost, že se omezení pouze na živou hru nedohodlo, přičemž varianta č. 3 se měla 
týkat obecných podmínek pro hazardní hry. Předsedkyně výboru uvedla, že na jednáních výboru pro legislativu 
ZHMP se domluvilo, že technická hra by zůstala nezměněná. Mgr. Lněnička nesouhlasil a sdělil, že se předmět na 
jednáních neuvedl a ten se nemá redukovat pouze na živé hry. Předsedkyně výboru poznamenala, že v této podobě 
se varianta č. 3 prezentovala na koaličním jednání – vytvoření nové obecně závazné vyhlášky, ve které je technická 
hra zcela zakázaná, přičemž by byla řešena pouze živá hra. Mgr. Portlík sice navrhl jako variantu č. 4 řešení 
problematiky technické hry, o této variantě se nicméně nejednalo. 

Mgr. Pavel Mareš vystoupil se svým příspěvkem s tím, že pro KDU-ČSL je rozvolnění obecně závazné vyhlášky 
nepřijatelné (spíše jsou pro nulovou toleranci). Následně se dotázal, zda pokud si městské části mohou stanovit 
vlastní koeficient u daně z nemovitostí, proč by stejné nemohlo být uplatněno u obecně závazné vyhlášky týkající se 
hazardu. Rovněž se dotázal, kdo podává podněty Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže (dále jen „ÚOHS“). 
JUDr. Radošinský sdělil, že v případě podatele podnětu lze nahlédnout do příslušného spisu odboru daní, poplatků 
a cen Magistrátu hlavního města Prahy. Dále uvedl, že v tomto případě (na rozdíl např. od obecně závazné vyhlášky 
o používání pyrotechnických výrobků v hlavním městě Praze) jde o narušení hospodářské soutěže, přičemž je nutné 
ÚOHS odůvodnit rozdílnou úpravu v jednotlivých městských částech. Odůvodnění na základě přání jednotlivých 
městských částí však není pro ÚOHS dostatečné. Mgr. Bara Soukup poznamenala, že nerozumí odlišnému přístupu 
k hlavnímu městu Praze, když u jiných obcí by tento problém nenastal, ačkoliv i ostatní obce tvoří obecně závazné 
vyhlášky pouze na základě svého rozhodnutí. 

JUDr. Nowaková Těmínová se dotázala, zda již byl zaslán dotaz Protidrogové komisi RHMP. Předsedkyně výboru 
odpověděla, že dotaz zaslán nebyl, což bude napraveno. 

Mgr. Lněnička požádal, zda by mohl dostat zvukový záznam z jednání výboru pro legislativu ZHMP pro ověření, jestli 
se na výboru pro legislativu ZHMP hovořilo o živé hře či nikoliv. Dále poznamenal, že by byla vhodná komplexní 
úprava a většinová shoda v ZHMP na výsledné podobě obecně závazné vyhlášky. Předsedkyně výboru uvedla, 
že zvukové záznamy budou prověřeny, a dále zopakovala, že shoda byla na variantě č. 3 s tím, že Mgr. Zábranský 
pověřil JUDr. Thuriovou vypracováním tezí, které budou představeny na přespříštím jednání výboru pro legislativu 
ZHMP. Předsedkyně výboru dále uvedla, že změny v zadání jsou možné.  

 

5.      Informace o situaci s řešením stížností na hluk z veřejných hudebních produkcí 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Předsedkyně výboru informovala o pracovní skupině a uskutečněných schůzkách s provozovateli hudebních 
produkcí, kteří vnímají potřebu a vyvíjí snahu, aby hudební produkce byly co nejméně rušivé. Magistrátu hlavního 
města Prahy jsou průběžně doručovány stížnosti na hluk. Mgr. et Mgr. Brož uvedl, že Kontrolní výbor ZHMP 
projednával stížnost na hluk v Kasárnách Karlín, které jsou spravovány hlavním městem Prahou, tudíž i opatření proti 
hluku bude možné lépe sledovat. Předsedkyně výboru poznamenala, že je nutné stížnosti na hluk prověřovat, 
zda jsou opodstatněné. 

 

6. Různé 

P. Tománek se dotázal na odměny členů výborů a komisí, kteří nebyli členy zastupitelstva hlavního města Prahy, 
z minulého volebního období, resp. zda bude rada hlavního města Prahy respektovat schválené zásady odměňování. 
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JUDr. Radošinský k problematice uvedl, že bude nutné dotázat se příslušného odboru Magistrátu hlavního města 
Prahy. 

 

 

Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast, ukončila jednání v 14.36 
a připomněla, že 6. jednání výboru pro legislativu ZHMP se koná dne 19. 10. 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Ověřila: p. Apolena Ondráčková, LL.M. 
Zapsala: Mgr. Jitka Končabová 

Mgr. Kateřina Arnotová 
předsedkyně výboru  

 
 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. 
tajemník výboru 

 
v z. JUDr. Adrián Radošinský 

vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy  
 
 
 


